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Til stede:  Thomas Severin Christensen (Formand + kommunikation) TC 
Merete Moesgaard (Kantineudvalg) MM 
Ole Würtz (Hus- & Anlægsudvalg) OW 
Niels Elmegaard (Sponsorudvalg) NE 
Charlotte Hagstrøm (suppleant) CH 

 Leonidas Enrique (Kike) de la Rosa (kasserer) KK 
Emilie Glavind (turneringsudvalg) EG 
Poul Markusen (Motionsudvalg) PM 

Fraværende: ingen ☺ 
 

1 Valg af referent 

Ole blev valgt som referent. 

2 Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde afholdt d. 21. maj 2012. 

Referatet blev enstemmigt godkendt. 

3 Udvalgsberetninger: 

3.1 Turneringsudvalget (CH): 

Der er problemer med at stille spillere til de to seniorhold. Konsekvenser overvejes. 

3.2 Motionistudvalget (CG): 

Drop-in udvidelse overvejes. 

3.3 Kantineudvalget (MM): 

Det er kun Christina, der må betjene kasseapparatet udenfor uge 30. 

3.4 Økonomi (KK): 

Halvårsregnskab er modtaget. Medlemstilgang er tilsyneladende vigende med heraf følgende 
manglende indtægter. 
Næste års halvårsregnskab bør også indeholde halvårsstatus fra foregående år, således at tallene er 
direkte sammenlignelige. 
Økonomien søges forbedret med tiltagen i 3.6. Der igangsættes ikke yderligere tiltag pt. 

3.5 Hus- & Anlægsudvalget (OW): 

Der tages tiltag til at få malet bænke og borde inden uge 30. 
 
Der har været indbrud i kantinen. 
Er anmeldt og opgørelse er under udarbejdelse. 
Der anskaffes ny pengeboks og Dankortterminal. 
Kike undersøger prisen for at kunne benytte en døgnboksløsning.  
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OW kontakter Kai Ove og Karl med henblik på at undersøge mulighederne for at ansætte en 
arbejdsmand i jobtilskudsansættelse til at udføre forefaldende arbejde. 
 

3.6 Kommunikation(TS): 

Medlemshvervning: 
Som konsekvens af det dalende medlemsantal satses der på at promovere klubben i lokalområdet med 
omdeling af foldere og opsætning af plakater. 
Der laves mailudsendelse til ”frafaldne”. 
Nye medlemmer vil blive tilbudt reduceret kontingent med medlemskab fra d. 1. august til 300 kr. 
Hjemvendte får et tilsvarende tilbud for 600 kr. 
TS undersøger om der i klubben findes medlemmer, der ønsker at gøre en indsats for at synliggøre os 
på universitetet, kommunens velkomstfolder, etc. 
Forespørgsel vedrørende rabat ved medlemskab af flere klubber, kan ikke pt. Igangsættes, da det vil 
kræve generalforsamlingsbeslutning. Interessen er også umiddelbart begrænset. 

4 Aktuelt: 

Ingen bemærkninger. 

5 Eventuelt: 

Ingen bemærkninger. 

6 Dato for næste bestyrelsesmøde: 

Tirsdag d. 7. august kl. 18.30 i klubhuset. 


